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ZÁPIS 
z 26. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 21. 5. 2018 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 
 
Přítomno:  16 
Omluveni:  3 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. 

Přišli později: 2 - ŠIROKÝ Karel, Bc. – 16:04 hodin, LANG Petr, Mgr. – 16:06 hodin 

Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, STEJSKALOVÁ Andrea, Ing. 

Ověřovatelé zápisu:  JELÍNEK Milan, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing.  

Návrhová komise:  KUČEROVÁ Hana, MUDr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA  

                              Pavel, Ing., MSc., ZPĚVÁK Josef 

                                                                           
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
 
 
26. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.02 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 16 členů Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro 
přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvila DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOČÍ 
Irena a KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. Předpokládám, že pan LANG Petr, Mgr. a ŠIROKÝ Karel, Bc. 
přijdou v průběhu jednání, příp. budou omluveni. 

Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, případně 
zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Má někdo další doplnění k programu dnešní-
ho Zastupitelstva? Materiál k bodu číslo 9 – Zástavba lokality Horní Novosady jste nedostali a stahuji 
jej z jednání. Po jednání Zastupitelstva města proběhne pracovní setkání zastupitelů, bez přítomnosti 
veřejnosti. Bude zde podána informace k tomuto bodu. Program jest upravený a nechávám hlasovat, 
zda souhlasíte, aby dnešní zastupitelstvo jednalo podle upraveného programu.  

 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWIN-
SKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEG-
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LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  JELÍNEK Milan, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing.  

 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWIN-
SKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Příchod - ŠIROKÝ Karel, Bc. – 16:04 hodin  
 
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: KUČEROVÁ Hana, MUDr., OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ZPĚVÁK Josef 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Příchod - LANG Petr, Mgr. – 16:06 hodin  
 
Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připomínky a je tedy 
připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jednání. 
Ještě drobná poznámka Zápis z jednání Valné hromady Sdružení Občanů Polánky je zařazen do bodu 
Různé.  
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2. Interpelace 
 
 
ZPĚVÁK Josef – chtěl bych se opětovně zeptat, jestli by ten „amplión“, to hlášení v tom rozhlase u 
banky. Nyní je ten sloup naproti pryč a opravdu není rozumět hlášení. Projede auto a není rozumět. 
Starosta - k rozhlasu mám další připomínky. My provedeme opět kontrolu všech těch bodů hlásicích, 
jestli nedošlo k nějakému posunu těch amplionů. Na náměstí došlo k pádu jedné lampy a tyto lampy 
budou v nejbližší době nahrazeny. S panem ředitelem Čemerkou jsme zkonzultovali nákup nových 
lamp. Budou v brzké době posazené, a právě i ty amplióny, aby bylo vše slyšet. ZPĚVÁK Josef – 
bylo by možné ten amplion dát i na ten troják, jako nový amplión. Je tam velký provoz a není tomu 
rozumět. Starosta - myslím si, že by to šlo. Místostarosta - zkusíme to prověřit, nákup nového. Uvi-
díme. LANG Vladimír, Ing. -  já bych se chtěl zmínit o neutěšeném stavu, který panuje za budovou 
bloku Jednoty, nahoře jak je COOLNA. Tam se schází, to je tedy úroveň. Oni tam fetují, chlastají, 
když to řeknu slušně a někdy je tam takový nepořádek. Předevčírem tam ležel jeden celý den, auta ho 
musely objíždět, troubili na něho. Vím, že to je problém, ale kdyby ten trojúhelník na začátku jak tam 
jsou ty dřeviny. To ještě stavělo družstvo, to se jim nepovedlo. Padá to tam všechno v tom rohu. Vadí 
to rozhledovým podmínkám, a kdyby se to vykácelo, dala se tam nějaká nízká kosodřevina a oni si 
tam z toho nedělali záchod. To je katastrofa. Těžko obviňovat prodavačky, že prodají někomu pivo. 
Může si tam zajít někdo jiný a prodají mu pakl piva. Starosta - to jsou dvě informace nebo dva podně-
ty. Jeden podnět je na prořezání dřevin. Poprosím pana ředitele Čemerku, a zároveň pověříme Měst-
skou policii zvýšeným dozorem v tomto místě, tak, aby tam k tomu nedocházelo.  PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc. - tak, jak jsme se už dneska bavili, chtěl bych tedy oficiálně, jak to vypadá 
s Rakšickou. Celkový plán. Starosta - k Rakšické. Právě se zpracovává projektová dokumentace, kte-
rá by měla být již před nějakým dokončením. My na SÚS JmK zjistíme aktuální stav s možným ná-
vrhem nějakého. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - ta Nádražní potom. Je třeba nějaký plán, že se 
na ni potom bude navazovat? Starosta - měla by. Samozřejmě, že ta silnice je v neutěšeném stavu. 
Tím, že je v Krumlově nejhorší. My s Ing. Kocábovou o tom vedeme debatu velmi dlouho. V JmK 
jsou silnice v mnohem horším stavu, mají nějaké pořadí a zároveň v této chvíli se zpracovává projek-
tové dokumentace, která by měla být následně posunuta dál. Zjistíme aktuální stav a předáme návrh 
nějaké časové osy, časového harmonogramu, který SÚS má, abychom to mohli dále řešit.  

 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
 

Starosta – v příloze máte předložený materiál. PROCHÁZKA Martin, Ing. - to dopravní hřiště 
v Krumlově, kde bude, co se tím myslí? Starosta – je to snahou doplnit vybavení na ZŠ Ivančická o 
dopravní hřiště s podáním žádosti na JmK. PROCHÁZKA Martin, Ing. - to je něco jiného něž to 
víceúčelové. Starosta – ano. To jsou dvě na sebe navazující hřiště. Mělo by to být něco podobného 
jako na základní škole v Pohořelicích. Tam je jednak sportovní, tak i dopravní hřiště. PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc. - s tím, že to sportovní má být za školou, aby se nepřecházelo a to dopravní místo 
toho hřiště. Místostarosta - ne. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - všechno by to bylo za školou? 
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Starosta – dopravní hřiště by mělo být v átriu. V této chvíli je to ve stádiu úvah. Projektová 
dokumentace se bude následně konzultovat než se bude zhotovovat investiční záměr. PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc. - a s tím hřištěm bude, co? Tam není nějaká představa? Všechno tlačíme za tu školu 
a tam to celkem chátrá. Starosta – kolem hřiště u Ivančické se pobavme v materiále u hřiště Ivančická 
a dotaz k dopravnímu hřišti považuji za zodpovězený. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - děkuji. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
 
Starosta - v důvodové zprávě máte předložena unsenení. PROCHÁZKA Martin, Ing. - asi to první 
usnesení - Rada města souhlasí s funkcí správcové sídla OV Rokytná. Tím se myslí kulturák 
v Rokytné? Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí odboru regionálního rozvoje (dále jen ORR) - 
hasička. PROCHÁZKA Martin, Ing. - aha, tak to nic. Místostarosta - hasička, která se na konci 
minulého a začátku letošního roku opravila. Bude tam podobný režim jako v hasičce v Rakšicích. 
PROCHÁZKA Martin, Ing. - dobře, děkuji.   
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 

- Usnesení z 69. schůze Rady města konané dne 20. 3. 2018, 
- Usnesení ze 70. schůze Rady města konané dne 10. 4. 2018, 
- Usnesení ze 71. schůze Rady města konané dne 24. 4. 2018. 

 
 
 
5. Zápis z 16. schůze finančního výboru konaného dne 10. 5. 2018 – předkládá Mgr. Tomáš 

Třetina, starosta města  
 
 
 
Starosta – poprosím předsedu finančního výboru o stručné okomentování. KOŠÍČEK Jan, Mgr. - 
opravdu, tedy stručně, protože si myslím, že je vše v zápise uvedeno. V podstatě jedinými body jedná-
ní bylo projednání závěrečného účtu města za rok 2017 a účetní závěrky. Paní Florianová měla vše 
připravené vzorně jako vždy, takže jednání bylo velmi rychlé. Finanční výbor doporučuje Zastupitel-
stvu města schválit předložené dokumenty. Starosta - děkuji.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 16. schůze finančního výboru konaného dne  
10. 5. 2018. 
 
 

6.      Rozpočtová opatření č. 7, 8 a 9/ 2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 7, 8 a 9/2018 provedená Radou měs-
ta Moravský Krumlov. 
 
 
 
7.    Závěrečný účet města Moravský Krumlov za rok 2017, Účetní závěrka města Moravský Krumlov  
       ke dni 31. 12. 2017  - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – jedná se o nejdůležitější bod dnešního jednání. Je Vám předkládán k projednání závěrečný 
účet města za rok 2017. Byl sestaven v souladu s ust. § 17 zákona č. 250/2000 Sb., zákon o rozpočto-
vých pravidlech územních rozpočtů, v platném znění. Závěrečný účet byl zveřejněn na úřední desce 
města dne 3. 5. 2018. V souladu s novelou zákona o účetnictví (zákon č. 239/2012 Sb.) je současně 
předkládána ke schválení i účetní závěrka města ke dni 31. 12. 2017. Oba dokumenty projednal fi-
nanční výbor na své schůzi konané dne 10. 5. 2018. Schvalovat závěrečný účet a účetní závěrku obce 
je dle ust. § 84, odst. 2, písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích, v platném znění, vyhrazeno 
zastupitelstvu obce. Pokud jste, předpokládám, že jste se seznámili se závěrečným účtem a dovolím si 
přečíst základní informace. Příjmy rozpočtu dosáhly částky 154.5 miliónů korun, výdaje rozpočtu se 
uskutečnily v objemu 120 miliónů korun. Město splácelo pět úvěrů, přičemž za rok 2017 uhradilo na 
jistinách 11 miliónů korun. Zůstatky všech pěti úvěrových účtů nyní činí 36,5 miliónů korun. Poměr 
dluhu k poměru příjmů je nyní finančním ukazatelem, který je předmětem regulace státu; město dosa-
huje hodnoty 26-%, přičemž hraniční hodnota činí 60-%. V závěru roku 2017 bylo na účtech města 
k dispozici celkem 65,9 mil. Kč. V roce 2017 se realizovaly investiční výdaje v celkové výši 22,5 mil. 
Kč, přičemž k nejvýznamnějším investičním akcím se řadí: výdaje související s pořízením objektu 
zámku 2,1 mil. Kč, výkupy pozemků – 4,8 mil. Kč, rekonstrukce hřbitova v Rakšicích – 2,6 mil. Kč, 
investiční půjčka pro Městské lesy – 2,0 mil. Kč, investiční příspěvek pro Služby města – 2,4 mil. Kč 
a pro ZŠ Ivančická – 1,0 mil. Kč, realizovala se dětská hřiště – 1 mil. Kč, inženýrské sítě lokalita 
„Horní Novosady“ – 1,4 mil. Kč, rekonstrukce objektu hasičské zbrojnice JSDH Rokytná – 774 tis. 
Kč. Město se v roce 2017 zapojilo do dvou projektů MŠMT a jednoho projektu financovaného MPSV, 
na tyto aktivity obdrželo dotace ve výši 5,2 mil. Kč. Z rozpočtu města bylo podpořeno celkem 62 pro-
jektů v celkovém finančním objemu 4,1 mil. Kč. Závěrečný účet města byl zveřejněn na webových 
stránkách města na úřední desce města dne 3. 5. 2018. Schvalování závěrečného účtu je dle zákona  
o obcích ve výhradní pravomoci zastupitelstva obce. Peníze, které byly velmi striktně ušetřeny, by-
chom měli použít na dvě velké investiční akce, které hodláme v letošním začít realizovat. LANG Vla-
dimír, Ing. - já mám jenom takovou formální připomínku. Na té pozvánce je napsáno, že schvalujeme 
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rok 2027. Starosta - předpokládám, že v roce 2027 bude závěrečný účet v pořádku. Budu optimistický 
jako letos. Děkuji za tu připomínku a omlouvám se za ten překlep.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2017 vyjádře- 
ním souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 
 
 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  

 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku Města Moravský Krumlov za účetní období 2017  
sestavenou ke dni 31. 12. 2017 v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 

8.    Studie - Řešení dopravní situace - Sídliště a přilehlé ulice, Moravský Krumlov - předkládá Mgr.  
       Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – dalším, velmi důležitým materiálem je Studie - Řešení dopravní situace - Sídliště a přilehlé 
ulice, Moravský Krumlov, tak abychom mohli zahájit projektovou přípravu v této lokalitě na opravu 
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chodníků a opravu silnic s důrazem na zvýšení bezpečnosti dopravy, zvýšení počtu parkovacích míst, 
na důslednou opravu zeleně, tak, abychom zeleň doplnili. Prezentaci má připravenou pan místostarosta 
a předávám mu tímto slovo. Místostarosta - dovolím si Vás seznámit s tímto dokumentem (probíhá 
prezentace 15 minut, která je přílohou tohoto zápisu). Jsou zde návrhy, které budeme dávat do projek-
tového zpracování. PROCHÁZKA Pavel, Ing. - aby byly parkovací místa dost široké. Místostarosta 
- to už budou muset být podle normy tak udělány, takže tam nebudeme asi muset nic řešit. Budou až 
tak široké, že to bude škoda. ŠIROKÝ Karel, Bc. - spousta těch míst je náhrada za kontejnery a různé 
věci. Vždycky se řekne, že se dají někam jinam, jestli potom někdo přemýšlel kam, těch míst asi ne-
bude zrovna. Místostarosta - to jsou prvotní návrhy, dopravní řešení situace bude na základě těchto 
podkladů. Pokud tedy bude s nimi souhlas, tak projektová dokumentace je bude muset řešit. ŠIROKÝ 
Karel, Bc. - všeobecný souhlas asi bude, to je OK. Bude tady víc parkovacích míst a spousta to vytlačí 
těchhle těch ploch, které budou také potřeba. To někam by bylo dobré také specifikovat, kam. Mís-
tostarosta - tady to třeba docela dobře znám a tady není ani jeden kontejner. ŠIROKÝ Karel, Bc. - já 
nenarážím jenom na tohle. Už jsi několikrát říkal, že se dají kontejnery někam jinam. Místostarosta - 
na ten tříděný odpad, které jsou naše. Bude se to řešit v rámci projektové dokumentace. ŠIROKÝ 
Karel, Bc. - nebo dostane úkol pan ředitel Čemerka a on to vymyslí, kam. Místostarosta - to je jedna 
z variant, ale vše řeší projektová dokumentace (pokračuje prezentace 3 minuty, která je přílohou toho-
to zápisu). Jsou to všechno jen návrhy, kterými se budeme muset zabývat. To je asi všechno a určitě 
budeme rádi za podněty, jak už teď, tak případně i písemně. Do konce května jsme dávali termín, aby-
chom to mohli vyhodnotit a podle toho zadat zpracování projektové dokumentace, která by to už po-
tom konkrétně řešila do detailu. Je to tam pěkně namalované a je otázka kolik tam bude přeložek sítí, 
jestli to půjde, jestli se nám k tomu někdo nevyjádří a aby to nestálo takové peníze, které bychom ne-
byly schopni zrealizovat. Takže prvotní doprava a zároveň potom budeme řešit opravu. Neřešíme nyní 
zeleň, abychom ji potom za tři roky vykopávali, takže se prvně budeme soustředit na dopravu. Násled-
ně, pokud to bude nachystané, budeme řešit i zeleň, tam kde bude potřeba. Děkuji za pozornost. Sta-
rosta - jenom krátké doplnění. V této chvíli jsme dostali již některou projektovou dokumentaci, zbytek 
obdržíme v brzké době. Je to na opravu ulice Palackého, Růžová, Komenského, ulice ve vnitřním měs-
tě a k nim přijde napojení na ulici Havlíčkova, k Jatkám a napojení toho prostoru k Penny. Dojde tam 
k zbezpečnění té situace, tzn. z Rakšic z ulice Havlíčkova, bude vybudována komunikace, přemostění 
a následně se bude přecházet k Jatkám po přechodu, který je typizován jako tady u Gymnázia. To je 
v této chvíli před dokončením. Projektová dokumentace je na něco hotová a na něco se dokončuje. Je 
zahájen administrativní proces ke stavebním povolením. Ve chvíli, kdy budou získány, se bude žádat o 
dotační titul, pokud bude vypsán, příp. bychom opravu, těchto ulic řešili v rámci svého rozpočtu. Ve 
chvíli, kdy budeme tyto komunikace opravovat, tak bychom měli mít před nějakým dokončením ideo-
vý záměr. JELÍNEK Milan, Ing. - jak jsem si prohlížel některá ta místa, tak tam dochází k umístění 
některých prvků na pozemcích, které nejsou ve vlastnictví města. Řešili jste to už s těmi lidmi před-
běžně? Místostarosta - zatím ne. Zatím to necháváme až na projektovou dokumentaci. Starosta - 
jedná se o jakýsi ideový návrh, který říká, tady bychom mohli mít to a to. Pokud nedojde z řad zastupi-
telů a občanů k nějakým připomínkám budeme postupovat podle tohoto záměru, postupně projektovat 
ulice a začneme opravovat. Skutečným problémem je nárůst automobilů a nedostatek parkovacích 
míst. To je jakýmsi východiskem pro tuto studii. LANG Petr, Mgr. - za mě je ta studie připadá 
v pořádku. Podle mne přináší pozitivum, hlavně zvýšení těch parkovacích míst, protože těch aut je čím 
dál víc. Jenom na té Husové, u té školky mi přijde to zjednosměrkování zbytečné, když tam má být to 
parkoviště Kiss and Ride. Je to vlastně jen na chvilku, když ráno vozí rodiče děti do školky a pak si je 
odpoledne vyzvedávají a my tím zjednosměrkujeme na celý den, vlastně navždy tu ulici. Ta ulice je 
poměrně široká, nikdo tam moc neparkuje, ty domy tam nejsou nebo mají své parkoviště. Je potřeba 
zvážit, jestli tam tu jednosměrku mít. Myslím si, že je zbytečná. Rodiče tam děti přivezou a odjedou, a 
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na tu chvilku. Starosta - děkuji a pan místostarosta si tuto připomínku poznačí. ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. - já vím, že jsme to už řešili, možná několikrát. Chybí mi tam zpomalení dopravy uprostřed síd-
liště. Nějakým způsobem, zpomalovací retardéry nebo čímkoliv, ale tím hlavním tahem, který vede 
přes silnici přes sídliště, tak to tam nějakým způsobem zpomalit. Asi dopravní značky pouze nepomo-
hou, protože máme zákaz zastavení u COOPu a pokaždé když vyjíždím ze sídliště, tak tam někdo sto-
jí, neustále. Dopravní značka omezení rychlosti nepomůže. Něco tam udělat, aby se zpomalila dopra-
va, protože opravdu se tam jezdí. Naštěstí se ještě nic nestalo, ale jezdí se tam šíleně. Pokud budeme 
psát nějaké připomínky, tak to tam dám. Místostarosta - napište, děkuji. Starosta - abych to dobře 
chápal, je to od směru Břízové až do středu sídliště. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. - celý ten tah, jak se 
vjíždí do sídliště, tak tam se to rozjede a tam se valí. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - to je po celém 
Krumlově. Místostarosta - jedna taková možnost je, že by tam mohl takový ten práh. Tam kde budou 
místa pro přecházení, tak tam udělat ten práh. OLIWINSKÁ Michaela, Mgr. - ten retardér, co je na 
Husové. Vlastně z té druhé strany, co jsou tři rodinné domy. Těch dětí nejvíce na tom sídlišti a pobíha-
jí přes tu silnici, ty auta tam valijou třeba 80. Ti mlaďoši, na plné pecky a je to opravdu nebezpečné, 
když tam vyběhnou. Starosta - děkujeme za tu připomínku a bude poznamenána. STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr. - mohla bych se tedy zeptat. Když se budou opravovat chodníky na ulici Znojem-
ské bude se třeba řešit označení silnice z vjezdu polikliniky K. H. Máchy. Starosta - celá ta křižovatka 
je řešena. STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. - ta křižovatka je poměrně nebezpečná. Starosta - to 
jsou v podstatě dva vjezdy a bude to od sebe odděleno - na K. H. Máchy a do nové lokality Novosady 
se bude vjíždět jinak než do vjezdu do polikliniky. ŠLAPANSKÝ František, Ing. - předpokládá se, 
že bude nějaká samostatná prezentace pro občany sídliště? Nebo jakým způsobem se s tím seznámí? 
Jak by mohli případně, ti to tam cítí nejvíc. Starosta - byly dvě setkání s občany sídliště. Obou setkání 
se v součtu bych řekl, zúčastnilo dvacet lidí. Jedno bylo přímo na sídlišti a jedno bylo zde. V této chví-
li čekáme na výsledek této rozpravy, Vaše připomínky. Tak abychom se následně dohodli, jestli udě-
láme toto veřejné setkání nebo ne. Pokud bude zájem, tak bychom spíše preferovali variantu, ano udě-
láme prezentaci i pro občany. Mohli bychom tady nebo v Coolně?  Místostarosta - mohli bychom i 
blíže.  

 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o průběhu zpracování „Studie řešení dopravní  
situace - Sídliště a přilehlé ulice, Moravský Krumlov“. 
 

 

9.    Zástavba lokality Horní Novosady - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
Starosta – materiál k tomuto bodu jste nedostali a byl stažen z jednání. S občany, kteří vysoutěžili 
pozemky proběhne schůzka ve středu 23. 5. 2018 v 16:00 hodin v této zasedací místnosti.  
 

 
10.  Investiční akce města Moravský Krumlov - Víceúčelové hřiště ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov 

      - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
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Starosta – v příloze jste dostali jednoduchý materiál. Vzhledem k tomu, že bylo projednáváno s vede-
ním JmK jaká je možnost investičního příspěvku na hřiště v areálu na Střelnici. Bylo to projednáváno, 
nějak řešeno, ale bylo to podmíněno dotací z MŠMT. Ta dotace nedopadla. Řešili jsme s hejtmanem 
zda JmK přispěje částkou na jiné hřiště. V této chvíli je podaná žádost na JmK a s jejím výsledkem 
budeme seznámeni v průběhu letních měsíců. Vzhledem k tomu, že se jedná o částku 4,5 miliónů ko-
run v součtu. Je to zde předloženo, neprojednávali jsme záměr, ale nechali jsme to udělat na základě 
rozhodnutí Rady města projektovou dokumentaci. Hřiště je povoleno, jeho výstavba. Ing. STEJ-
SKALOVÁ Andrea, vedoucí odboru regionálního rozvoje (dále jen ORR) - je podána žádost. 
Máme všechny vyjadřovačky a ty jsou kladné. Starosta – takže nic nebrání tomu, aby stavební úřad 
vydal stavební povolení. Výběrové řízení již proběhlo. Ing. STEJSKALOVÁ Andrea, vedoucí ORR 
- zítra jde do Rady města na schválení. Starosta – zítra rada projedná zhotovitele. Čili pokud my od-
souhlasíme tuto investiční akci, tak by během letních měsíců mělo toto hřiště vzniknout u Základní 
školy Ivančická. Nevznikne na stávajícím školním hřišti, ale vznikne vedle školy, tak aby děti nemuse-
ly přecházet přes silnici, kde došlo k výraznému nárůstu dopravy a to nejenom na sídlišti, ale i v tomto 
prostoru. Pokud bychom řešili podchod nebo nadchod, či něco jiného jak způsob dopravy na toto 
školní hřiště, tak bychom se v podstatě nedoplatili jenom u toho podchodu. S panem Mgr. Ziegler 
jsme to řešili několikrát, tato varianta je mnohem efektivnější. Tady byl dotaz, co bude s tím stávají-
cím hřištěm? To zůstane pořád v majetku školy. Tady vidíte, že toto je hřiště spíše pro první stupeň a 
nižší ročníky druhého stupně. Pokud bude potřeba v atletice, nějakých disciplínách, ve fotbale, tak se 
to bude pro starší ročníky realizovat na tom druhém hřišti. LANG Petr, Mgr. - to stávající hřiště není 
v úplně ideálním stavu. Je tam plánována také do budoucna nějaká rekonstrukce? Starosta - největší 
problém z hlediska výuky tělesné výchovy není na Základní škole Ivančická, ale je ve vnitřním městě. 
Máme zde tři školy, které cvičí na pískovém hřišti. Prioritou je najít finanční prostředky na výstavbu 
školního hřiště ve vnitřním městě pro tyto tři školy. Ve chvíli, kdy toto vyřešíme, budeme teprve řešit 
tento prostor na Základní škole Ivančická. Podaná žádost na MŠMT byla několikrát a zatím byla vždy 
neúspěšná. LANG Petr, Mgr. - tam by šlo místo toho pískového hřiště udělat umělý povrch? Staros-
ta - myslíte tady ve městě? LANG Petr, Mgr. - ano. Starosta – tam jsou dva limitující prvky – řeka, 
kdy levý roh, když se podíváte od fotbalových šaten, tak levý roh je v podstatě ve vodě a u fotbalo-
vých šaten je transformátor. Tam se nevejde hřiště minimálních rozměrů, ale 60 na 40, nebo 50 na 45, 
teď nevím. Nebude to hřiště, které bude mít rozměry, bude to maximální možný prostor, tak aby se 
tam vešlo. S tím, že bychom zrealizovali ještě jeden tenisový kurt. Bavíme se o tom, jestli s antuko-
vým nebo umělým povrchem, tak aby se tam dala hrát vybiška, nohejbal či něco takového. Pro potře-
by tělesné výchovy. Toto budeme řešit ve chvíli, kdybychom byli úspěšní. Za fotbalový oddíl, za měs-
to jsme podávali tyto žádosti na hřiště snad 6x či 7x a zatím se nedaří být úspěšní.  
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o přípravě investiční akce „Víceúčelové hřiště ZŠ 
Ivančická, Moravský Krumlov“. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje realizaci investiční akce města „Víceúčelové hřiště ZŠ Ivančická,  
Moravský Krumlov“, na pozemku p. č. 1721/3, v k. ú. Moravský Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
11.  Žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018 -  
       předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018 a 
bod-12 je obdobná žádost, kdy řešíme poskytnutí jiného příspěvku. Dovolím si projednat tyto dva 
body zaráz. Vše je vysvětleno v materiálech. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2018 na projekt: „Pořízení vertikální zdvižné plošiny model E07 EAS MOVE 
včetně instalace pro překonávání schodišťové bariéry pro osobu s těžkým zdravotním postiže-
ním“ v částce 70 000 Kč a pověřuje starostu města podpisem příslušné Smlouvy o poskytnutí 
individuální dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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12.  Poskytnutí nadačního příspěvku v grantovém řízení Podpora regionů Nadací ČEZ, Smlouva o  
      poskytnutí nadačního příspěvku č. EDU EPP 45_18, Poskytnutí peněžitého daru získaného jako  
      nadační příspěvek osobě s těžkým zdravotním postižením, Darovací smlouva č. OSV/14/2018 -  
      předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 
Starosta – tady ta technika je jasná. Nejprve musíme přijmout dotaci z ČEZu, ta je účelově vázána na 
poskytnutí na ten osobní automobil. Čili musíme schválit přijetí, smlouvu a zároveň schvalujeme po-
skytnutí peněžitého daru a smlouvu. Dovolím si nechat o všech čtyřech usneseních an blok. 
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí nadačního příspěvku ve výši 50 000 Kč poskytnutého Na-
dací ČEZ, se sídlem Duhová 1531/3, 140 53 Praha 4, IČ 26721511, v grantovém řízení Podpora 
regionů na projekt s názvem Pořízení osobního automobilu Citroen Berlingo pro přepravu oso-
by s těžkým zdravotním postižením. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku č. EDU EPP 45_18 
ve výši 50 000 Kč se subjektem Nadace ČEZ, se sídlem Duhová 1531/3, 140 53 Praha 4, IČ 
26721511, schváleného v grantovém řízení Podpora regionů na projekt s názvem Pořízení osob-
ního automobilu Citroen Berlingo pro přepravu osoby s těžkým zdravotním postižením, a pově-
řuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí peněžitého daru ve výši 50 000 Kč (získaného jako 
nadační příspěvek od Nadace ČEZ, se sídlem Duhová 1531/3, 140 53 Praha 4, IČ 26721511, 
schváleného v grantovém řízení Podpora regionů na projekt s názvem Pořízení osobního auto-
mobilu Citroen Berlingo pro přepravu osoby s těžkým zdravotním postižením).  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Darovací smlouvu č. OSV/14/2018 o poskytnutí peněžitého daru 
ve výši 50 000 Kč (získaného jako nadační příspěvek od Nadace ČEZ, se sídlem Duhová 1531/3, 
140 53 Praha 4, IČ 26721511, schváleného v grantovém řízení Podpora regionů na projekt 
s názvem Pořízení osobního automobilu Citroen Berlingo pro přepravu osoby s těžkým zdravot-
ním postižením), a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
13.  Změny přílohy č. 1 k OZV č. 1/2017, o místních poplatcích - předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
      starosta města 
  
 

Starosta – toto je doména Ing. Vavřiny, tajemníka MěÚ s tím, že on je na dlouhodobé neschopnosti. 
Tento materiál byl konzultován s Ministerstvem vnitra a jejich detašovaným pracovištěm v Karlových 
Varech. Dámy z Karlových Varů mi volaly a po telefonické rozpravě jsme se dohodli na tom, že tento 
materiál je hlasovatelný a pokud ho takto přijmeme, tak Ministerstvo vnitra její pobočka Karlovy Vary 
jej nám doporučí tuto vyhlášku schválit.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s § 84 odst. 2, písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích,  
ve znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku města č. 2/2018, o místních poplatcích  
v předloženém znění, a to s navrhovanou účinností. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
14.   Informace ČAOH k riziku navýšení nákladů za odpadové hospodářství obcí a měst ze dne 17. 1.  
       2018 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

 
Starosta – to je materiál, který jste minulé zastupitelstvo dostali v příloze. Ing. Raboň měl k němu 
přijmout nějaké doporučení, a doporučuje jej vzít na vědomí. Veškeré informace k tomu máte v mate-
riálu. Ing. Raboně vidím, má-li k tomu někdo nějakou připomínku, poznámku. Ing. Raboň, vedoucí 
odboru životního prostředí (dále jen OŽP) – vše jsem napsal. Předmětem dopisu je informace o 
razantním zdražování skladovacího poplatku. Zároveň nabádá zastupitelstvo k přijetí usnesení, které 
má tomuto, tedy navýšení poplatku zabránit. Na základě pověření vedením města byla v této věci 
oslovena firma ASHPA odpadové hospodářství, s.r.o., která zpracovávala pro naše město plán odpa-
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dového hospodářství. Ta samá firma reagovala na tento dopis v odborném časopise ODPADY č. 
2/2018, kde svou reakci zveřejnil i šéfredaktor časopisu Průmyslová ekologie Pavel Mohrmann. Dle 
vyjádření obou specialistů je dopis psán účelově. O navýšení poplatků za skládkování se uvažuje 
dlouhodobě a proces zdražování má být pozvolný. Navíc obce, které budou třídit odpad, dle Plánu 
odpadového hospodářství ČR, se mohou zdražování poplatků vyhnout, případně jim bude snížen. Pro-
to navrhuji dopis vzít pouze na vědomí. Starosta – děkuji. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace subjektu: ČAOH, pod Pekárnami 157/3, Praha 9 
k riziku navýšení nákladů za odpadové hospodářství obcí a měst ze dne 17. 1. 2018. 
 
 
 
15.   Poskytnutí úvěru na předfinancování dotace Městským lesům Moravský Krumlov  - předkládá  
       Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
  
 

Starosta – předkládá pan Mgr. Juránek a v důvodové zprávě je všechno poměrně jasně popsáno. Jed- 
ná se o další cestu v Městských lesích.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o zápůjčce na předfinancování dotace se subjektem 
Městské lesy Moravský Krumlov s.r.o. se sídlem U Nádraží 898, 672 01 Moravský Krumlov, IČ  
63491664 a pověřuje starostu města podpisem příslušné smlouvy. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
16.   Darovací smlouva - socha ztvárňující vojáka - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta  
       města 
 
  

Starosta – poprosím pana místostarostu o stručný komentář. Místostarosta – na konci tohoto materiá-
lu vidíte stav té sochy, která kdysi stávala na náměstí. Byl nějaký pokus instalovat ji za bránu, tady na 
nádvoří Městského úřadu. Proto se také vybudovalo to místo, torzo, kde nyní leží. Bohužel se stalo to, 
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že při jeho vystavení spadl a roztříštil se na minimálně tři kusy. Řešili jsme, co s tou sochou budeme 
dělat dál. Jedna z variant byla ji opravit, druhá – nabídl se nám zájemce, který by ji chtěl do svého 
muzea u Uherského Brodu vystavit. Má už prý sochu českého vojáka, měl by sochu ruského vojáka. 
Takže jsme na to připravili návrh Darovací smlouvy, ve které si vymezujeme, že pokud by ta socha 
nebyla opravena, vystavena do konce příštího roku, tak bychom mohli od Darovací smlouvy ustoupit a 
měli by nám to torzo vrátit. Každý můžeme mít jiné názory na to, jestli tady má být či ne. Takto bude 
zajištěno, že socha bude vystavena a to v muzejních expozicích tohoto vystavovatele. PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc. – to už s ním byla ta doba předjednaná, že mu stačí? Místostarosta – ano. On pů-
vodně chtěl do konce letošního roku, ale my jsme tam dali nějaký čas na opravu. ŠLAPANSKÝ 
František, Ing. – já řeknu svůj názor. Já bych upřednostnil tu verzi chovat se k tomu z pozice vlastní-
ka. Opravit to. Určitě probíhají nějaké dotační tituly na takovéto záležitosti. Takže to je můj názor. 
Ponechal bych to tady a opravil. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Darovací smlouvu na sochu ztvárňující vojáka se subjektem  
APyroglobal s.r.o., Halenkovice 663, 763 63 Halenkovice, IČ: 29220963 a pověřuje starostu 
města podpisem příslušné smlouvy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr.,  
Proti: 2 -  ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZPĚVÁK Josef 

      Zdrželi se:1 -  LANG Vladimír, Ing., 
 
 
 
17.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
 
Starosta – dovolím si nečíst všechny důvodové zprávy a otevřít rozpravu rovnou k jednotlivým  
bodům.  
 
 
 
1.  Prodej stavebního pozemku na ul. Luční v Polánce 
ZPĚVÁK Josef - tady se dívám, je to jedna a ta samá osoba? Tady je paní … a tady je … Jiří 
Čemerka, ředitel Služeb města Moravský Krumlov (dále jen SmMK) - je to jedna a ta samá, pro-
tože během toho času se vdala. ZPĚVÁK Josef - děkuji. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - tam je to vy-
světleno.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 582/115 o výměře 979 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor, Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 
dle nabídky 712 Kč/m2 + DPH, tj. 843 428 Kč do SJM a pověřuje starostu města podpisem kup-
ní smlouvy v předloženém znění. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku p. č. 582/115 o výměře 979 m2, 
druh pozemku orná půda, vedený na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova z evidence 
SmMK do evidence majetku města. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
2.  Prodej stavebních pozemků na ul. Nad Haltýři  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 2199 o výměře 1731 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu dle nabídky 720 Kč/m2 + 
DPH, tj. 1 508 047 Kč, který bude zapsaný do vlastnictví rovným dílem, tj. ½ a pověřuje starostu 
města podpisem kupní smlouvy v předloženém znění. 
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Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 2201/1 o výměře 1468 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu dle nabídky 740 Kč/m2 + 
DPH, tj. 1 314 447 Kč do SJM a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy 
v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
 Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku p. č. 2199 o výměře 1731 m2, druh 
pozemku orná půda, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov z evidence SmMK do 
evidence majetku města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku p. č. 2201/1 o výměře 1468 m2, 
druh pozemku orná půda, vedený na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov z evidence  
SmMK do evidence majetku města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
3.  Směna pozemků  
 
 
 
Hlásí podjatost - KUČEROVÁ Hana, MUDr. - nehlasovala 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků ve vlastnictví města Mor. Krumlov, p. č. 4489/32 
o výměře 16 m2, druh pozemku - zahrada, pozemek p. č. 4489/30 o výměře 67 m2, druh pozemku 
zahrada a pozemek p. č. 4543/16, vzniklý dle geomet. plánu č. 2806-726/2017, o výměře 22 m2, 
druh pozemku - zahrada, vedené na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za pozemky p. č. 
4489/47 o výměře 17 m2, druh pozemku - zahrada a pozemek p. č. 4543/17, vzniklý dle geomet. 
plánu č. 2806-726/2017 o výměře 37 m2, druh pozemku - zahrada, zapsané na LV 4723 pro obec 
a k. ú. Mor. Krumlov s doplacením rozdílu cen pozemků ve výši 7 305 Kč. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Mi-
chaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku p. č. 4489/32 o výměře 16 m2, druh 
pozemku - zahrada, pozemek p. č. 4489/30 o výměře 67 m2, druh pozemku - zahrada a pozemek 
p. č. 4543/16 o výměře 22 m2, druh pozemku - zahrada, vedené na LV 10001 pro obec a k. ú. 
Mor. Krumlov z evidence SmMK do evidence majetku města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Mi-
chaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
4.  Pozemkové úpravy 
Starosta - tady poprosím pana ředitele o stručné vyjádření. Jiří Čemerka, ředitel SmMK - V k. ú. 
Mor. Krumlov, k. ú. Polánka u Mor. Krumlova a k. ú. Rokytná nebyly dosud provedeny pozemkové 
úpravy. Pozemkové úpravy se zpracovávají na základě zákona č. 139/2002 Sb., o pozemkových úpra-
vách a pozemkových úřadech a podle prováděcí vyhlášky k tomuto zákonu. Od pozemkových úprav 
mohou vlastníci pozemků očekávat: např. odstranění nesouladů mezi stavem v terénu a stavem vede-
ném v katastru nemovitostí na základě podrobného zaměření celého řešeného území, odsouhlasení 
změn druhů pozemků z toho vyplývajících s příslušnými orgány, vyrovnání hranic pozemků. Pozem-
kové úpravy jsou důležitým nástrojem pro rozvoj území. Jsou nezbytným podkladem pro obnovení 
pořádku ve vlastnictví a evidenci půdy, pro racionální využívání pozemků. Podmínkou pro zahájení 
pozemkových úprav v katastrálním území Moravský Krumlov, Polánka u Mor. Krumlova a Rokytná 
je souhlas vlastníků padesáti procent plochy zemědělských pozemků v jednotlivých katastrech. Před-
kládáme návrh postupu zahájení pozemkových úprav. Navrhujeme proto postup dle přílohy, která 
Vám byla předložena v materiálu. Starosta - děkuji za úvodní slovo a důvodovou zprávu. LANG 
Petr, Mgr. - chtěl bych se zeptat, kolik procent drží město těch pozemků, asi? Jakou má váhu? Mís-
tostarosta - do deseti procent, to je. LANG Petr, Mgr. - děkuji.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje postup vyhlášení pozemkových úprav v k. ú. Mor. Krumlov, k. ú.  
Polánka u Mor. Krumlova a k. ú. Rokytná. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 



26. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 21. 5. 2018 

 19 

MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti Městem Mor. Krumlov, jako vlastníka pozemků  
ve smyslu zákona č. 139/2002 Sb. o pozemkových úpravách a pozemkových úřadech v platném  
znění o zahájení pozemkových úprav v k. ú. Mor. Krumlov, k. ú. Polánka u Mor. Krumlova a  
k. ú. Rokytná, kterou se žádá o provedení pozemkové úpravy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
18.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
a)  Žádost městu Moravský Krumlov o podporu Linky bezpečí, z.s. - předkládá Soňa Petrášková, 

ředitelka Linky bezpečí, z.s. 
 
Starosta - vzhledem k tomu, že to je určené Zastupitelstvu, otevírám rozpravu k tomuto bodu.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost o podporu Linky bezpečí, z.s. ze dne 9. 5. 2018. 
 
 
19.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
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DODATEČNĚ - tento materiál je předkládán Ing. Martinem Procházkou, předsedou SOP (Spolek 
Občanů Polánky). 
 
 
 
1.   Zápis z Valné hromady Sdružení Občanů Polánky ze dne 30. 3. 2018 - předkládá Ing. Martin  
      Procházka, předseda SOP 
 
 
Starosta - mě zaujala na tom zápise, že schůze byla ve 22 hodin poklidně ukončena. PROCHÁZKA 
Martin, Ing. - já jsem to sem dával jen proto, že aby byl doklad, že ti zájemci respektive hlavně ti 
mladí rodiče byli seznámeni s tím stavem o znovuotevření mateřské školky. Jinak děkuji panu staros-
tovi, že se zúčastnil a rodičům to tam přednesl.  
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis valné hromady Spolku Občanů Polánky ze dne 30. 3. 
2018. 
 

 
 
20.   Diskuze  
 
 
 
Starosta – v rámci diskuze mám dvě poznámky. Nejprve do příštího jednání zastupitelstva se pokusím 
předložit materiál, který by nám měl dát informaci o stavu lékařského zabezpečení ve městě Moravský 
Krumlov. Absolvoval jsem jednání s ředitelem nemocnice v Ivančicích, ve Znojmě, ředitelkou AK 
Dent v Miroslavi, dále jednání na VZP v Brně a na JmK. Je z toho připravena nějaká možnost jak bu-
deme dále postupovat, ale situace je velmi vážná. Budeme se o tom bavit ve chvíli, kdy Vám bude 
předložen materiál z těchto jednání. Další věcí je, v sobotu jsem byl ve Vídni na pozvání české velvy-
slankyně v Rakousku na setkání při příležitosti 50. let od napadení Československa vojsky Varšavské 
smlouvy. Informace z tohoto pro Vás zní taková, že 20. června, přijede paní velvyslankyně do Morav-
ského Krumlova a spolu s ní přijede lichtenštejnská velvyslankyně pro Rakousko a Českou republiku 
paní Marie-Pii Kothbauer Vnímejme to prosím jako navázání „diplomatických styků“ Moravského 
Krumlova s Lichtenštejnskem, tak aby v Lichtenštejnsku pochopili, že Krumlov bylo první lichten-
štejnské knížectví a zámek byl v podstatě 300 let v jejím majetku. Nechávám za tím tři tečky a uvidí-
me. Budu rád, když se oficiální části jejich programu zúčastníte. Další věcí, které jsme měli projednat, 
již sdělím na pracovním setkání, které bude po jednání zastupitelstva. Nejprve se v diskuzi vyjádří 
zastupitelé a následně občané. KOŠÍČEK Jan, Mgr. - pane starosto, já bych se chtěl jenom informo-
vat, zda má město nějaké možnosti ovlivňovat názvy ulic zapsaných v různých státních institucích, 
konkrétně třeba na Obchodním soudě apod., protože to vykazuje pravopisnou chybu. Není možné 
v těch přednastavených dokumentech s tím pracovat a jsou vydávány dokumenty s pravopisnou chy-
bou. Chci se zeptat, jestli se v tom může město nějak zaangažovat. Protože je to opravdu nepříjemné 
předkládat dokumenty, kde je evidentní pravopisná chyba v názvu té ulice. Starosta - my to prověří-
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me. KOŠÍČEK Jan, Mgr. - já se jenom ptám, jestli to má vůbec nějakou návaznost jako město, stát. 
Starosta - na poradě vedoucích budeme řešit sjednocení všech dokumentů, jejich charakteru pro celý 
Městský úřad, čili i toto do toho nějakým způsobem prověříme. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - já si 
myslím, že právě minule, tady pan Ing. Jelínek, říkal, že na katastru třeba v roce 1968 byl jiný pravo-
pis, proto Na Vyhlídce, bylo na a s malým v a katastr nemůže, byť se český pravopis změnil a dnes by 
mělo být Na Vyhlídce s velkým V. Už není v silách, aby se toto změnilo. JELÍNEK Milan, Ing. - 
nebo se vytvoří názvoslovná komise. Nezabývám se tím, ale je to možné. Starosta - mě spíš Na Vy-
hlídce, jestli tam je pravopisná chyba s velkým nebo malým písmenem, jsem rád, že tam je napsáno 
aspoň tvrdé y. Já spíš mám problémy s jinými názvy ulic Zd. Nejedlého, je pro mě naprosto nepřijatel-
ný název. V této chvíli to nebudu nějakým způsobem řešit. Děkuji za tu připomínku a nějakým způso-
bem se s ní popasujeme. Občan Moravského Krumlova -  dobrý den, mé jméno je … a jsem obča-
nem s trvalým pobytem v Moravském Krumlově. Tímto se obracím na zastupitelstvo města Moravský 
Krumlov jako zřizovatele Základní škola Ivančická s podnětem na provedení objektivního šetření ak-
tuální situace na ZŠ Ivančická Moravský Krumlov. Vedení ZŠ Ivančická Moravský Krumlov, ředitel-
ka p. Hodaňová a zástupkyně ředitelky p. Kotková, nemá zájem na provedení objektivního šetření a 
hodnocení.      Mám podezření, že vedení ZŠ Ivančická Moravský Krumlov závažně porušuje práva 
žáků a zákonných zástupců. Mám podezření, že vedení ZŠ Ivančická Moravský Krumlov závažně 
porušuje práva pedagogů na zajištění podmínek potřebných pro výkon jejich pedagogické činnosti.  

Mám podezření, že vedení ZŠ Ivančická Moravský Krumlov závažně porušuje práva pedagogů na 
objektivní hodnocení jejich pedagogické činnosti. Teďka - činnosti vedení školy vzbuzující podezření. 
V posledních 5ti měsících byly prováděny nějaké aktivity - jedna z nich - zástupci SVP Šance Morav-
ský Krumlov, na zakázku od vedení školy, provedli manipulativní výslechy žáků ZŠ Ivančická Mo-
ravský Krumlov s cílem profesního znemožnění pedagoga. Psychické vydírání pedagoga směřuje 
k tomu, aby postižený zaměstnanec ukončil pracovněprávní vztah u zaměstnavatele. Zákonní zástupci 
žáků nebyli předem informováni o tomto výslechu. Zákonným zástupcům žáků nebyla dána možnost 
vyjádřit nesouhlas k tomuto šetření. Zákonným zástupcům žáků nebyla dána možnost účastnit se toho-
to šetření a chránit svoje děti. Vedení školy provádí nestandardní personální změny ve prospěch ser-
vilní skupiny zaměstnanců. Vedení školy uplatňuje psychický nátlak na stávající zaměstnance. Mám 
podezření, že stávající zaměstnanci vykonávají svoji pedagogickou činnost  pod neustálým tlakem 
vyhrůžky ztráty zaměstnání. S tím mám několik otázek, protože tady není paní Kotková, tak se obra-
cím na pana Juránka s několika dotazy. Takže mohu začít, pane Juránku? Místostarosta - můžete. 
Občan Moravského Krumlova - dobře. Chci se zeptat, vedení školy informovalo o této situaci zřizo-
vatele školy? Starosta - já si dovolím, pardon, do tohoto vstoupit. Známe se dlouhé roky a dovolím si 
tykat. Vedení města je o stávající situaci na Základní škole Ivančická informováno. Postup je takový, 
v této situaci, že ty předneseš svoje, tys to vyjádřil podezření. Pokud máš nějaké připomínky, dotazy 
poprosím Tě, abys tyto dotazy předal písemně nebo je zde nadiktuj do záznamu. V této chvíli asi není 
nikdo připraven na tuto debatu. Nemáme podklady, abychom Ti relevantně odpověděli. Občan Mo-
ravského Krumlova - dobře. Moje na začátku, a jestli jsi poslouchal s porozuměním, tak dávám pod-
nět zřizovateli školy, aby provedl objektivní šetření. Dávám vedení Zastupitelstvu šanci, aby provedlo 
objektivní šetření. Neočekávám na tuto otázku odpověď teď hned. Starosta - já se omlouvám, že jsem 
do toho vstoupil. Tys položil otázku, tak jakoby jsi čekal okamžitou odpověď. Já bych Tě poprosil, 
kdybys v této chvíli naformuloval své otázky, a my Ti na ně připravíme odpověď. Zahájíme objektivní 
šetření. Občan Moravského Krumlova - mám ještě další otázky, na které si myslím, že jste schopni 
odpovědět hnedka. Druhá otázka je - jsou všechny ty personální změny, které se provádí v souladu 
zájmu se zřizovatelem školy? Jsou tam prováděny určité personální změny. Moje otázka zní - jsou tyto 
personální změny prováděny v souladu zájmu Zastupitelstva města Moravský Krumlov? Starosta - na 
tuto otázku Ti zase neodpovíme. Z jednoho prostého důvodu - odpověď vyžaduje právní konzultaci 
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s naším právníkem a zároveň nechci, abys to vnímal nějak špatně. Zastupitelstvo a vedení města neřeší 
personální otázky ve svých příspěvkových organizacích ve smyslu - ředitel příspěvkové organizace a 
jeho zaměstnanec. Pokud vznikne nějaký takovýto problém, který je nyní na Ivančické, a jsme o něm 
informováni, tak ho řešíme. Ty jsi podal zcela závažný podnět, který budeme řešit. Na tuto tvou otáz-
ku v této chvíli nemá Zastupitelstvo kompetenci Ti na ni odpovědět. Já neřeším, jestli ředitel Čemerka 
na SmMK propustí svého zaměstnance, tak jako nemám v kompetenci řešit nebo ani jeden z nás nemá 
v kompetenci řešit personálie. Občan Moravského Krumlova - moje otázka zněla jinak. Moje otázka 
zněla - zda tyto personální změny jsou v souladu zájmu města. Starosta - ještě jednou. V této chvíli Ti 
na tuto otázku neodpovím. Necháme zpracovat. Občan Moravského Krumlova - dobře, zeptám se 
jinak. Některé personální změny byly provedeny i dříve. Starosta - na Ivančické. Občan Moravského 
Krumlova - ano? Starosta - ano, byly. Občan Moravského Krumlova - ano? Starosta - ano, byly. 
Občan Moravského Krumlova - takže ty změny jsou v souladu zájmu zřizovatele školy? Na to já se 
ptám. Byly provedeny, takže byly. Ano nebo ne? Starosta - ještě jednou. Rozumím té otázce. Na ni 
v této chvíli neodpovím. Na takto položenou otázku nelze jednoznačně odpovědět. Ty se ptáš někoho, 
kdo Ti nemá, jak na tuto otázku odpovědět. Já neřeším jednotlivé zaměstnance jednotlivých nebo ni-
kdo z nás neřeší jednotlivé zaměstnance příspěvkových organizací. Občan Moravského Krumlova - 
mohu mít poslední otázku? Starosta - ano. Občan Moravského Krumlova - ta zní. Proč nebylo vy-
hlášeno konkurzní řízení na ředitele ZŠ Ivančická Moravský Krumlov, když konkursní řízení na ředi-
tele ZŠ Klášterní Moravský Krumlov bylo vyhlášeno. Starosta - na místo ředitele. Rada města ve své 
kompetenci má vyhlásit výběrové řízení na místo ředitele po uplynutí šestiletého období. Toto období 
skončilo v letošním roce. Na Základní školu Klášterní bylo vyhlášeno výběrové řízení, na Základní 
školu Ivančická nebylo vyhlášeno konkursní řízení na základě jednání Rady města, která měla předlo-
ženy materiály od obou ředitelů. Měla předloženy dokumenty na základě, kterých se rozhodovalo o 
vyhlášení výběrového řízení. Občan Moravského Krumlova - zeptám se tedy v tom případě jako 
občan platící daně, jednoznačně. Bylo vedení, byl zřizovatel školy v případě, když nevyhlásil kon-
kursní řízení na ředitele Základní školy Ivančické spokojeno s vedením školy? Na tohle se zeptám. 
Když jste to nevyhlásil, tak to chápu takhle. Ptám se tedy takto přímočaře. Starosta - rozumím otázce, 
odpovídám. Rada města po posouzení všech materiálů, které si vyžádala, po rozhovoru s oběma ředi-
teli se rozhodla vyhlásit výběrové řízení na Základní školu Klášterní. To proběhlo dnes v dopoledních 
hodinách. Na Základní školu Ivančickou nevyhlásit výběrové řízení. Občan Moravského Krumlova 
-  můžu se jako občan zeptat a otázka zní jednoznačně. Bylo nebo byl zřizovatel školy spokojen 
s vedením školy na Základní škole Ivančická? Starosta - ještě jednou, já rozumím té otázce. Já Ti na 
ni v této chvíli odpovídám, tak jsem Ti odpověděl. Budu znovu opakovat svoji odpověď. Na základě 
posouzení materiálů, které Rada města měla k dispozici, se rozhodla vyhlásit výběrové řízení na Zá-
kladní školu Klášterní a nevyhlásit výběrové řízení na Základní školu Ivančická. Jinak Ti neodpovím 
na tuto otázku, v této chvíli. Občan Moravského Krumlova -  má občan Moravského Krumlova se 
podívat, tady do tohohle a zjistit ty objektivní příčiny. Zeptám se jinak. Má jako občan právo se podí-
vat a zjistit, že jste byl spokojen či nespokojen. Takhle já mám dojem, že jste byl spokojen. Protože 
nemám. Takže stačí odpovědět - byli jsme spokojeni, nebyli jsme spokojeni. Pokud jste nevyhlásili 
výběrové řízení, tak pro mě to znamená odpověď, že jste byli spokojeni. Je to pravda? Protože, kdyby 
byla z vaší strany nespokojenost, tak jste vyhlásili výběrové řízení. Starosta - já Ti jinak než jsem Ti 
odpověděl, neodpovím. Občan Moravského Krumlova -  je to diplomatická odpověď. Starosta - 
z mé strany. V této chvíli je spor na Základní škole Ivančická velmi závažný a dostává se do rozměrů, 
kdy je to všem zúčastněným velmi nepříjemné. V této chvíli se nedopustím nějakého vyjádření, které 
by potom mohlo být následně použito proti mně, Zastupitelstvu, vedení školy nebo proti Vám. Jako 
předpokládám té druhé straně toho sporu. Ty otázky, které jsi položil, jsou zaznamenány na záznamo-
vém zařízení. Ty jsi vznesl další dotaz. Zdali máš právo na informaci o - průběhu jednání Rady města - 
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Ano, máš právo na tuto informaci. Poprosím Tě, a to už musíme postupovat podle jiného zákona. Ty 
předáš podnět k podání informací a prosím, přesně formuluj, co požaduješ. My Ti připravíme 
v zákonné lhůtě odpověď. Občan Moravského Krumlova -  zákonná lhůta je stanovena a mohu se 
zeptat, jak je dlouhá? Starosta - podle závažnosti, podle, paní JUDr. Bártová, 15 dní? JUDr. Věra 
Bárová, vedoucí odboru sociálních věcí (dále jen OSPOD) - na písemnou odpověď, písemný dotaz 
je tam. Starosta - lhůta 15 dní. Nebo já to řeknu jinak. Pokud dostaneme tvoji písemnou připomínku, 
podnět, bude Ti na ni odpovězeno do 15 dní. Občan Moravského Krumlova -  písemný podnět může 
být podán elektronicky, formou e-mailu? Starosta - samozřejmě. Občan Moravského Krumlova - 
děkuji za odpověď. Starosta - rádo se stalo. Občanka - já jsem se chtěla zeptat. Mě teď v rámci toho 
napadlo, když se sepisují smlouvy a je tam adresa města je tam PSČ 672 01 je normálně Krumlov a 
tam je 11. To je správně? Starosta - ano. JELÍNEK Milan, Ing. - poštovní schránka. Občanka - 
takže ono je jiné? Děkuji. Starosta - nevím, proč to tak je, ale tak je přesná adresa úřadu. ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing. - já bych měl přání na pana ředitele, jestli by bylo možné zkusit někdy posíct 
hřbitov v Rokytné. Dosahuje to tam už vyšších rozměrů. Nešlo by to přednostně posíct? Jiří Čemer-
ka, ředitel SmMK - říkáte přednostně, dobře. ŠLAPANSKÝ František, Ing. - ne, v rámci vašich 
možností. Jiří Čemerka, ředitel SmMK - nyní skončili na Václavské, Durdicích. Co se týká secích 
strojů, ti mají v Rakšicích posečeno. Byli tam lidi s křoviňákama, jak to bude, půjdou na Rokyntou. 
ŠLAPANSKÝ František, Ing. - mně šlo konkrétně o hřbitov. Neberu ostatní plochy, šlo mi o ten 
hřbitov. Další dotaz mám to hřiště vedle kulturáku. Ta umělá tráva potřebuje nějakou údržbu. Údajně 
se tam nyní dostal takový názor, že by se to mělo pravidelně posypávat tím pískem, aby ten povrch 
neutrpěl. Takže se ptám, kdo by tuto následnou údržbu měl nějak řešit, a aby to mělo nějaké parame-
try. Starosta - ta údržba, toho dosypu, se má provádět jednou za rok. Je potřeba to pročesat a nějakým 
způsobem udržovat. Místostarosta - vzneseme dotaz na zhotovitele a potom předáváme ty sportovní 
hřiště do správy SmMK. Budeme to s nimi řešit. Tu následnou údržbu.  ŠIROKÝ Karel, Bc. - já se 
jenom zeptám. Nevím nic, co se děje na Ivančické. Nicméně, tady bylo zmíněno, že dnes bylo ukon-
čeno výběrové řízení na ředitele, tady na Klášterní. To už se ví, jak dopadlo? Starosta - paní Ing. 
Brücková, jakou informaci mohu poskytnout? Ing. Marie Brücková, vedoucí odboru školství a kul-
tury (dále jen OŠK) - zítra bude Rada města projednávat, protože byli dva uchazeči. Samozřejmě 
jeden je na prvním místě a druhý na druhém. Závěr komise je doporučující pro zřizovatele, takže Rada 
města zítra rozhodne, koho jmenuje. Starosta - je doporučení z výběrové komise. ŠIROKÝ Karel, 
Bc. - takže to dopadlo špatně. Starosta - je neveřejné. ŠIROKÝ Karel, Bc. - děkuji. Starosta - kon-
čím veřejně zasedání Zastupitelstva města a vyhlašuji 5ti minutovou přestávku pro zastupitele a bude 
pokračovat pracovním jednáním bez přítomnosti veřejnosti.  
 
 
21.   Usnesení   

 

 
22.    Závěr 
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Pan starosta ukončil jednání v: 17:35 hodin 
 
  
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 
 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                          Ing. Andrea Stejskalová 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

       Ing. Milan Jelínek 
 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                            Ing. František Šlapanský         
 
 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 21. 5. 2018 
 
 
  
 
 
 
 …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  
  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


